
Styremøte 2.12.2024 

Tilstede: Yngve, Inger, Hege, Geir, Odd og Bente. 

 

1. Godkjenning av siste styrereferat. 

Referat fra siste møte er godkjent. 

 

2. Økonomi 

Økonomien er god. Vi har mottatt 20.000,-  fra Varigfondet til opparbeiding av ny treningsbane. 

Pr. nå ligger vi innenfor vedtatt budsjett. 

 

3. Mailer 

Agilitykomiteen har uttrykt ønske om komplettering av manglende utstyr. Styret godkjenner 
bestilling av utstyr etter innsendt liste, forutsatt at faktura som mottas forfaller i 2025. 

Natasja og Maren har fremmet ønske om å ta ansvar for Mestvinnerlista – 2024. Styret er positiv 
til dette, men budsjettert ramme på 3000,- må overholdes. 

Det er kommet inn mailer vedrørende facebook-kommentarer, som nevnt under punkt 7. Mailer 
er behandlet og svart ut. 

 

4. Kurs 

Det er satt opp et nybegynnerkurs i Rally på nyåret.  

Det er også planlagt oppstart av valpekurs en av de første helgene i januar. 

 

5. Arrangement 

Det planlegges medlemsmøte i januar. Dato ikke bestemt. 

Inger, orienterte om status for Atlanterhavsutstillingen 2025. 

 

6. Dugnader 

Det er ikke planlagt dugnader i nærmeste fremtid. 

 

7. Eventuelt 

Styret har behandlet sak vedrørende etterlysning av styrereferater. Praksis i flere styreperioder 
har vært at styret godkjenner forrige møtes referat påfølgende møte. Vi har notert at 
medlemmene ønsker at styrereferater legges ut fortløpende, noe styret tar til etterretning. I 



forbindelse med etterlysning av referater på facebooksiden, «Kr-sund Hundeklubb betalende 
medlemmer», framkommer det kommentarer som av styret vurderes som personangrep på 
sekretær.  

Medlemmene dette gjelder vil bli kontaktet. 

 

Valgkomiteen har etterspurt dato for neste års årsmøte. Styret setter dato til 18. mars 2025. 
Sted, dato og tidspunkt vil bli kunngjort når «Innkalling til årsmøte» blir utsendt. 

 

Referent: sekretær. 

 

Møst, 2/12-2024. 


